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Forslag om midlertidig annullering af 1. klasse i regionaltog.

Jeg er pendler på fjerde år fra Viby. Sj. til København. I den tid er det blevet gradvist sværere at få 
en siddeplads og nu er det standart at de 30-40 minutters transporttid må tilbringes stående. Jeg går 
ud fra at problemet løser sig når DSB får de nye tog på skinnerne, men indtil da (nu har vi ventet i 
ret lang tid) kunne man afhjælpe den øjeblikkelige mangel på siddepladser ved at annullere 
kategorien første klasse. I øjeblikket sidder der nærmest ingen mennesker i disse kupeer og de 
bliver i øvrigt forstyrret hver gang vi andre går igennem deres kupeer på vores jagt efter 
siddepladser.

Begrundelse: Hvis Folketinget har en interesse i at jeg og ligesindede ikke fylder op på Køge Bugt 
motorvejen med hvad deraf følger af øget trafik igennem den indre by, ekstra belastning af 
betalingsbalancen fordi vi så må have to biler pr. husstand og øget udledning af CO2, bør det være 
en selvfølge at man under normale omstændigheder kan finde sig en siddeplads i toget.

Jeg har naturligvis kontaktet DSB og forelagt dem forslaget. De svarede at de ingen planer havde 
om at droppe første klasse. Jeg kontakter derfor jer i Folketingets trafikudvalg i det håb at I måske 
kan se de på problemet lidt oppefra og tage de større samfundsmæssige problemer som de 
manglende siddepladser skaber med i vurderingen af problemet og så banke DSB på plads.
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